
FORM 11 HKTDC Hong Kong International 
Diamond, Gem & Pearl Show 2021 
香港貿發局香港國際鑽石、寶石及珍珠展2021 

25-29/7/2021 

Return to : 
Hong Kong Trade Development Council 
Unit 13, Expo Galleria, 1 Harbour Road, 
Wan Chai, Hong Kong 
Attn : Mr Gary Chan 
Tel : (852) 2240 4411 
Fax : (852) 3521 3202 
Email: hkdiamondgem@hktdc.org  

Deadline 
29 Jun 2021 

 
 Exhibitor Badges Order Form  
 
A. For all order forms submitted before the application deadline, exhibitor badges will be collected at the HKTDC office 

and details will be announced later. 
B. For late submissions, exhibitors’ badges have to be collected at the Fairground on 24 July 2021 from 10:00 to 18:00. 
C. Each exhibiting company will be given a limited number of badges according to their booth sizes as follows :  
 Booth Size (sq.m.)  Entitlement   
 9 5  
 18 10  
 27 15  
 36 20  
 45 or above 30  
D. All badges are non-transferable and can only be used exclusively by the registered staff.  Each staff is entitled to 

one badge only.  Exhibiting companies which fail to submit staff names, passport / I.D. no. or nationality will NOT 
be allotted with empty badges. 

Please use a typewriter to complete the following: 
NOTE: ALL FIELDS ARE COMPULSORY.  BADGE ORDERS WILL NOT BE PROCESSED FOR ANY MISSING FIELDS. 

 Staff Name as Printed in   Date of Birth Passport/HKID Card No.  Nationality  Gender 
 Passport / HKID Card (Compulsory) (Compulsory)  (Compulsory)  (Compulsory) 
1.           
2.           
3.           
4.           
5.           
6.           
7.           
8.           
9.           

10.           
* The identity card/passport numbers are required for security and crime prevention purposes.  It will not be 

disclosed to third parties, unless requested by the Police.  
We understand and agree that: 
A. Each representative of an exhibiting company must wear badge issued by the Organiser as identification at all time within the 

fairground. 
B. All exhibitor badges are strictly non-transferable.  The security guards and the Organiser’s staff have the right to check the badge 

holder’s identification during the fair. 
C. Exhibitors should NOT disclose the staff names on exhibitor badges and ID / passport numbers to other parties (except the Organiser). 
D. Exhibitors must ensure that all information above is true and correct.  

Company Name：  

Booth No.：  

Person to Contact：   Position：  

Tel：   Fax：  

Signature：  Date：  
Please make copy for your own record.   
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表格十一 
HKTDC Hong Kong International 

Diamond, Gem & Pearl Show 2021 
香港貿發局香港國際鑽石、寶石及珍珠展2021 

25-29/7/2021 

請交回 
香港灣仔博覽道一號 
香港會議展覽中心  
博覽商場13號 
香港貿易發展局展覽事務部 
陳健朗先生 
電話: (852) 2240 4411 
傳真: (852) 3521 3202 
電郵: hkdiamondgem@hktdc.org 

截止日期 
2021年6月29日 

                          參展商工作證申請表 
於截止日期前遞交的申請表格，工作證將於香港貿發局辦公室領取，詳情將於稍後公佈。 
於截止日期後之申請，參展商需於2021年7月24日上午十時至下午六時在香港會議展覽中心領取工作
證。 
每家參展公司可根據其攤位面積獲發給一定數量之工作證： 
 

 展台面積（平方米） 工作證數量  

 9 5  
 18 10  
 27 15  
 36 20  

 45 或以上 30  
工作證只供已登記的職員使用，每職員只限發給一個工作證，並不得轉換給其他人士。參展商如未能提交職

員姓名、護照/身份證號碼或國籍，將不獲派發空證。 
 

請用打字機以英文正楷填寫以下資料：   (所有項目必須填寫，如有任何遺漏，將不獲處理) 

 職員姓名 出生日期        護照/身份證號碼 國藉 性別 
         (如證件上例明)       (必須填寫)      (必須填寫) (必須填寫) (必須填寫) 

1.           
2.           
3.           
4.           
5.           
6.           
7.           
8.           
9.           

10.           
* 所要求之個人資料只作保安用途。除警方要求外，有關閣下之個人資料將絕對保密。 

 
本公司明白並願意遵守以下各點： 
A. 於展覽場內，所有參展商之工作人員必須佩帶參展商工作證。 
B. 嚴禁轉讓或給予其他人使用參展商工作證，而場內保安及主辦機構人員有權檢查持證人之身份證明。 
C. 除主辦機構外，參展商不應向第三者透露申請參展商工作證之員工姓名及身份證號碼。 
D. 參展商需確保所填寫之資料真實無誤。 

 

公司名稱：  
攤位編號：  
聯絡人： 職位：  
電話： 傳真：  
簽名： 日期：  

  請自行覆印副本，以作紀錄 
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	參展商工作證申請表

